

酒店安全保障措施

水

酒店所使用的自来水经过国家自来水检测标准, 经检验处理合格后供应到酒店水箱, 再经酒店二次水质处理合格后, 供应到各客房内的淋浴、盥洗盆和公共区域的各卫生间盥洗盆使用。酒店有足够的蓄水供350人连续使用3天。

食品

酒店的仓库和冷藏室可储藏充足食品, 每日提供3次可满足350人食用3天。

燃料及动力

酒店备有1台1250KVA的柴油发电机, 在紧急停电情况下可应急供电给各客房和公共区域的应急照明。酒店也在外围储备充足的柴油以供发电机紧急需要。

消防与生命安全

酒店拥有完善的消防防卫系统, 配套设施包括消火栓、手提式灭火器、烟感探测器、温感探测器、喷淋灭火系统、门磁报警系统、煤气报警系统、房间门背后有火灾逃生疏散指示图等。在本市消防局的协助和监督下, 酒店每年举行两次防火演习。同时, 酒店每间客房内都备有两个防毒面具。

安全

酒店有一支训练有素的保安队伍, 能够保证入住客人及员工的安全, 良好的治安环境得到保障。

位置及交通

酒店距福州长乐国际机场60公里, 约45分钟可到达。酒店提供全天24小时的豪华轿车及小型巴士出租服务。

防空场所

如发生暴动或其他不安定状况, 酒店设有地下防空场所, 确保人身安全。

客人安全保障

香格里拉集团确保对每一位住店客人的关于人身安全的承诺。



福州香格里拉大酒店
Shangri-La hotel

FUZHOU, CHINA

中国福州市新权南路9号 邮编: 350005

电话: (86 591) 8798 8888 传真: (86 591) 8798 8222

电邮: slfz@shangri-la.com 网址: www.shangri-la.com

Safety Features of the Hotel

WATER

The hotel's drinking water is treated and processed by the City's Water Bureau, which uses the Chinese Government's approved treatment and testing methods to monitor the water quality. The water is then further treated by the hotel's water treatment facilities following international standards before being supplied to all guest rooms and public areas. The hotel has enough stock of bottled water to supply 350 people for up to 3 days.

FOOD

The hotel has sufficient stock of fresh food and dry goods to feed 350 people 3 times a day for up to 3 days in case of emergency.

FUEL AND POWER

The hotel has 1 set of 1250KVA diesel powered generators for emergency lighting in guest rooms and public areas. Sufficient diesel oil is stored outside the premises for the hotel's generators and boilers.

FIRE AND LIFE

The hotel is equipped with a comprehensive fire protection system which includes wet and dry risers; smoke detectors; sprinkler system and magnetic door releases. Twice a year fire evacuation drills are conducted together with the assistance and supervision from the City's Fire Bureau. In addition, two smoke masks are placed in every guest room.

SECURITY

The hotel has a team of fully trained security officers backed by surveillance equipment to further enhance its ability to provide a safe environment for all guests and staff.

LOCATION AND TRANSPORTATION

The hotel is approximately 45 minutes or 60km away from Fuzhou Changle International Airport and has a fleet of limousines and mini-buses on standby 24 hours a day.

BOMB SHELTER

The hotel has a civil defense shelter in case of riots and civil unrest.

GUEST SAFETY AND SECURITY

Shangri-La Hotels and Resorts would like to assure every guest of our commitment to their personal safety and security.



福州香格里拉大酒店
Shangri-La hotel

FUZHOU, CHINA